
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce Olešnice č. II/2018 
 
Termín: 28.02.2018 v 19:05 hod. 
Místo:  Obecní úřad Olešnice 
Přítomní: zastupitelé:  Zdeněk Šich, Mgr. Radek Čermák 
   Radomír Salaba, Ing. Antoň, Vojtěch Marek, Dana 

 Ševrová, Miloš Marek, Martin Deči, Ilona Zajícová 
 dle prezenční listiny  

Omluveni: xx 
 
Hosté: xx 
    
Schůzi řídí: starosta Zdeněk Šich  
Ověřovatelé zápisu: Dana Ševrová, Martin Deči 
Zapisovatel: Zdeňka Janů 
tato schůze je usnášení schopná 
   
Program: 
1/ Schválení výsledku hospodaření  PO MŠ Olešnice 
2/ Projednání výsledku veřejnoprávní kontroly MŠ Olešnice 
3/ Dotace 2018 
4/ Žádost pana Vaníka - přístup k domům Podpohoř 
5/ Oslavy výročí obce 
  
Schválení programu: PRO 9 ZDRŽ. 0 PROTI 0 
 
Kontrola usnesení z minulého zasedání ZO: 

•  Informace o sběru nebezpečných složek odpadu byla vyvěšena 
• Žádost o schválení a registraci znaku a vlajky obce byla odeslána do parlamentu 
 

1) Schválení výsledku hospodaření PO MŠ Olešnice 
HV MŠ za rok 2017 byl + 9 811,66 Kč. ZO Schválilo přesun HV do rezervního fondu 

Hlasování: PRO 9 ZDRŽ.0 PROTI 0 
ZO schvaluje výsledek hospodaření MŠ Olešnice 
 

2) Projednání výsledku veřejnoprávní kontroly MŠ Olešnice 
Dne 5.2.2018 byla provedena finančním výborem kontrola PO obce – MŠ Olešnice. O provedené 
kontrole byl vyhotoven zápis.  
 

3) Dotace 2018 
Starosta informoval zastupitele o zrušení části původně zamýšlené dotace – rekonstrukce 
špejcharu. Po podrobnějším zvážení rozpočtu bylo zjištěno, že by investice byla přílišná (ke 2 mil.) 
Tato žádost tedy nebyla nakonec podána. Investice a úprava bude tedy předmětem řešení 
v dalších jednáních. 
p. Deči informoval ZO o zjištěných informacích dotacích na rekonstrukce.  
p. Deči navrhuje do zamýšleného prostoru umístit buňky – jako garáže – 3 ks – bez sedlové 
střechy. (investice cca 1 200 000,-)   
Perspektiva zbrojnice – v březnu se budou vypisovat dotace – o dotaci na rekonstrukci zbrojnice 
by se požádalo v roce 2019.  
Obec požádala prostřednictvím Mikroregionu o dotaci na rekonstrukci chodníků na návsi – resp. 
autobusovou zastávku – rozšíření chodníku aby vznikl prostor pro umístění čekárny. Náklady na 
tuto rekonstrukci by se měly pohybovat cca 200 000 Kč – dotace by měla činit 50%. P. Deči 
upozorňuje že obec měla správně žádat o dotaci na čekárnu, nikoliv na chodník. Upozorňuje na 
terénní nerovnost u obchodu – což starosta osvětluje jak by situace měla vypadat.  



Starosta obce tímto podotýká, že jeho časové možnosti jsou omezené a žádá tímto zastupitele 
aby se zájmem o dotace zabývali dříve než koncem února, kdy je již příprava a podání dotací 
časově nemožná.  
 

4) Žádost pana Vaníka - přístup k domům Podpohoř 
Poslední návrh pana Vaníka je že by se vyčlenila cesta cca 4 m – jako cesta pro přístup 
k jednotlivým pozemkům. Občané dotčených pozemků se s panem Vaníkem domluvila na 
společné cestě – p. Vaník zamýšlí na svém pozemku udělat garážové stání, s tím, že by rád 
odkoupil část pozemku od obce a zřídil by tam věcné břemeno pro další občany pro přístup 
k pozemku.  
Zastupitelé opět uvádějí že prodej pozemku je nepřijatelný a navrhují řešení že by se přístup 
k pozemkům byl řešen věcným břemenem na obecních pozemcích.  
Zastupitelé podotýkají, že cesta tak jak je zamýšlená panem Vaníkem, není možné z důvodu 
terénních nerovností.  
p. Deči navrhuje prověření stavu, zda by bylo možné změnit určení plochy (nyní louka) na ostatní 
plochu a kolik by případné vyjmutí z pozemkového fondu stálo. .. 
zastupitelé opět navrhují řešení přístupu k pozemkům formou zřízeních věcných břemen. 
  

5) Oslavy výročí obce 
Informace – Catering – je domluveno že nám firma udělá rozpis cen. Pití by řešili cenově tak aby 
nekonkurovali hospodě. Dále nám navrhovali zapůjčení jejich skákacího hradu. Řešení VIP hostů 
či občanů. Buď možné žetony – poukazy na to co by měli tito hosté zdarma, nebo náramky, dle 
potřeb. 
Stejky, klobásy, grilovaný sýr, párek v rohlíku, nanuky, hranolky, možná zelenina. Pivo – agentura 
nabízí jediné pivo „Svijany“. 
Catering si zajistí stany atd.  
Pohostinství bude komplet zajišťovat PIVO – zajistí i prodej venku. Nebude zajišťovat nealko. 
Řeší se pojištění případných úrazů na skákacím hradu – makléř prověří platnost naší smlouvy a 
případně navrhne jednorázové řešení. 
Přesné zadání a určení bude předmětem dalšího řešení a jednání. 
S Pohostinství bude řešeno přesné rozložení prodeje potravin a nápojů aby si obě firmy vzájemně 
nekonkurovali.  
Stravenky – jak a komu. VIP pozvaní určitě + každému rodákovi + místním občanům obce. 
Předmětem debaty a návrhy do dalšího zasedání ZO. 

 
Usnesení: 
ZO schvaluje: 

1/II/2018 

ZO schvaluje HV MŠ Olešnice 9 811,66 Kč a přesun HV do rezervního fondu 
 
ZO neschvaluje: 

xxx 
ZO bere na vědomí: 

xxx 
ZO ukládá: 

 xxx 
 
Jelikož není další připomínek, starosta Zdeněk Šich ukončil zasedání obce v 21:35 hod. 
 
Ověřovatelé: Dana Ševrová ……………………………………………….. 
 
 Martin Deči ……………………………………………….. 
 
Zapsal: Zdeňka Janů ……………………………………………….. 
 



Prezenční listina ZO č. II/2018 konaného dne 28.02.2018 
 
 
 
Zdeněk Šich ………………………………………………. 

Mgr. Radek Čermák ……………………………………………….. 

Radomír Salaba ……………………………………………….. 

Ing. Antoň ……………………………………………….. 

Martin Deči ……………………………………………….. 

Vojtěch Marek ……………………………………………….. 

Dana Ševrová ……………………………………………….. 

Ilona Zajícová ……………………………………………….. 

Miloš Marek ……………………………………………….. 


